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Päivi Sivenius tiedusteli Sopukan väliseinän purkamisesta. Tekninen 
johtaja kertoi, että asia on vireillä yhdessä hyvinvointipalvelujen kanssa. 
Lisäksi Päivi ilmaisi huolensa vanhan teurastamorakennuksen 
turvallisuudesta ja kertoi Viipurinkadulle hylätystä autosta, joka on osittain 
ajoradan puolella.  
 
Mirja Vaittinen kertoi, että hautausmaantien nopeusrajoitusta ei ole 
osoitettu liikennemerkillä. Tekninen johtaja lupasi selvittää asiaa.  
Mirja Vaittinen esitti, että voisiko torivalvoja tarkastaa torikahvion siisteyden 
ennen ja jälkeen torikahviovuoron.  
Mirja Vaittinen tiedusteli vanhojen jouluvalojen korjaamisesta 
Kenraalintiellä, Simpeleentiellä ja Pankkikadulla. Lisäksi Roihankadun 
puihin kiinnitetyt jouluvalot tulisi poistaa turvallisuussyistä. 
Mesimarjankadulla ja Asemakadulla sijaitsevat käytöstä poistetut puiset 
valaisinpylväät tulisi niin ikään purkaa.  
Lisäksi keskusteltiin katu- ja viheralueiden siisteydestä viime kesän aikana, 
Kenraalintien kevyen liikenteen väylän viereen kaatuneesta puusta, 
Lahnasentien peruskorjauksen onnistumisesta sekä paikallisia palveluita 
esittelevien infotaulujen sijoittamisesta Hiitolanjoen koskille. 
 
Veeti Torkkeli kysyi valokuituverkon rakentamisen etenemisestä ja 
kuituverkkoon liittymisestä rakentamisen aikana. Tekninen johtaja neuvoi 
ottamaan yhteyttä verkon rakentamisesta vastaavaan BLC Telecomiin. 
Veeti kertoi myös Kangaskoskentien lisääntyneistä liikennemääristä ja 
liikkumisen turvallisuudesta erityisesti pimeään aikaan.   
 
Anne Poutanen esitti huolensa Roihankadun tasa-arvoisten risteyksien 
turvallisuudesta. Väistämissääntöjen noudattaminen on heikentynyt ja 
läheltä piti- tilanteiden määrä on lisääntynyt.  
 
 
 
 

    
 

    
 

  
 


